



Guillaume@Anesthetize.fr
www.Anesthetize.fr

ANE006 – Nine Skies – Return Home - Digipack

Artist: Nine Skies

Title: Return Home

Format: Digipack CD

Style: Prog Rock

Country: France

Label: Anesthetize Productions

Catalog #: ANE006

Release Date: 30.11.2017

Overview

Recorded by Nine Skies

Mix and Master by Alexandre Lamia | 2017

Cover Artwork © WRZ DEMOCRACY

COMING



Tracklisting

1. Return Home
2. Season of Greed
3. Catharsis
4. The Blind Widower
5. Roses Never Hatch
6. The Slight Snake
7. Dust in Town
8. The Blind Widower (Part II)
9. Time for them to go
10. A way back (Return home Part II)

Total Playtime: 55'03

Biography

The album relates through the eyes of the protagonist the life of different characters from a contemporary big city. Sometimes metaphorical, sometimes particularly realistic, these different existences show the absurdities of our current world and the way to live with the sufferings. The diversity of the bands influences allows to express various feelings while preserving a coherence to this whole modern musical tale, thanks to a well defined personal identity.

L'album retrace, à travers le regard du protagoniste, les vies de plusieurs personnages au sein d'une métropole contemporaine. Parfois métaphoriques, parfois particulièrement réalistes, ces différentes existences mettent en exergue les absurdités de notre mode de vie actuel, et la manière que chacun a d'y appréhender les souffrances qui en découlent. La diversité des influences du groupe permet d'exprimer des ressentiments variés, tout en conservant, grâce à son identité musicale bien personnelle, une cohérence dans la globalité de ce conte musical moderne.

Discography

2017 : Return Home

Websites

<https://nineskiesmusic.wordpress.com>

www.facebook.com/nineskiesmusic